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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének  
2015. február 10 . napján 18 órakor megtartott 

rendkívüli testületi üléséről. 
 

Az ülés helye:  Községi Önkormányzat házasságkötő terme (Pitvaros, Kossuth L. u. 30.) 

 

Jelen vannak:  Radó Tibor polgármester 
 Anderkó Attila alpolgármester 
 Léka János képviselő 
 Makó Sándor képviselő 
 Szabó Attila képviselő 
 Tóth Tibor képviselő 
 Tószegi Gyula képviselő később érkezik 
 

 

Tanácskozási joggal meghívott:  Dr. Sarkadi Péter jegyző, Radványi Lajosné pénzügyi 
főtanácsos. 
   

Radó Tibor polgármester – Köszöntök mindenkit a rendkívüli testületi ülésünkön. A 
testületi ülésünk 1 igazoltan távollévővel 6 fővel határozatképes. Jegyzőkönyv-hitelesítőket 
kell választani, Szabó Attila és Tóth Tibor képviselőket javaslom. Aki ezzel egyetért, 
kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Jegyz őkönyv hitelesít ők kijelölése  

7/2015. (II.10.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Szabó Attila és Tóth Tibor képviselőket jelölte ki. 

 

Radó Tibor polgármester – A kiküldött napirendi pontokon túl van-e egyéb más napirendi 
pontra javaslat? Részemről javaslom az egyebek között megtárgyalni az óvoda zárva 
tartási kérelmét, tetűveszéllyel kapcsolatban szeretnék tájékoztatást adni, ingatlan 
vásárlás támogatási lehetőségét, a kis mazsorettcsoport támogatását, a testvér-települési 
kapcsolat létesítését, fejlesztési elképzeléseket megvitatni. Más részéről megállapítom 
nincs javaslat. Aki elfogadja a napirendi pontokat az elhangzott kiegészítésekkel, kérem, 
szavazzon. Köszönöm, egyhangú. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Napirend elfogadása 

8/2015. (II.10.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint fogadta el: 
1. Az Önkormányzat 2015. évi költségvetése   
2. Egyebek  
- Óvoda zárva tartása 
- Tájékoztató a tetűveszélyről 
- Ingatlanvásárlás támogatásának lehetősége  
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- Mazsorettcsoport támogatása 
- Testvér-települési kapcsolat létesítése 
- Fejlesztési elképzelések 

 
 

1. Napirend pont: Az Önkormányzat 2015. évi költség vetése 
 
Radó Tibor polgármester – A megbeszéltek alapján a civil szervezetek támogatásánál a 
két szülői munkaközösség  támogatása 50-50.000 Ft-tal le lett véve, illetve 1 esetben nem 
támogatjuk a kérelmet. Más változtatás nem volt a tervezethez képest. Van–e még valami, 
ami eltérés lenne? Rengeteg tartalékot is képeztünk a költségvetésben, biztosra mentünk.  
 
Anderkó Attila képviselő – Le van tisztázva, részemről mehet a költségvetés.  
 
Léka János képviselő – Úgyis megbeszéljük munkaértekezlet keretében, mit hogyan 
akarunk, nem kell külön felhatalmazás.   
 
(Tószegi Gyula képviselő megérkezik az ülésre.) 
 
Tószegi Gyula képviselő – Külön határozatot kell hozni a telefonokra vonatkozóan. A 
dolgozói telefon 8-90 e Ft között van. Én megnéztem, januárban 90.000 Ft felett van az 
összeg. Éves szinten magasabb lesz az összeg, tehát nem lesz elég a költségvetésben 
tervezett összeg. A költségvetésben nincs benne az alpolgármester telefonszámlájának 
költsége sem. 660.000 + Áfa van tervezve, és még a tiétek hozzájön. Meg kell emelni a 
keretet. Döntést kell hozni azért, hogy milyen alapon fizeti ki az önkormányzat a 
képviselőknek a számlát. Szerintem az összeg másfélszeresére fog emelkedni a költség.  
 
Radó Tibor polgármester – Igazad van, kell emelni. Szigorúan véve a képviselők nem 
dolgozók.  
 
Dr. Sarkai Péter jegyző – Igen, célszerű lenne döntést hozni. A képviselők telefondíját 
képviselői juttatásként lehetne szabályozni. Rendeletet kell rá alkotni. 
 
Tószegi Gyula képviselő - Határozatot kell hozni kinek fizetik konkrétan a telefonját és 
mennyi limitig, minimum 20 % önrész befizetése mellett, mely adott. Nehogy úgy járjanak, 
mint egy illetőnél, hogy meghatározta az önkormányzat, hogy vesz telefont, és az 
internetet használta és csinált 130.000 Ft-os számlát. Csak példaként mondtam. 
  
Tóth Tibor képviselő - Nem kell nekem a telefon. 
 
Anderkó Attila alpolgármester - Nekem kell a telefon, de van, hogy 6.000 Ft, van, hogy 
18.000 Ft a számla. Mindenki lépjen bele ebbe a körbe, ha lehet, hisz nem vesszük fel a 
tiszteletdíjunkat.  
 
Makó Sándor képviselő – Én nem szeretném a 200.000 Ft-os keretemet a telefonra 
használni.  
 
Dr. Sarkadi Péter jegyző - Minden képviselőnek lehetőséget kell adni, rendeletben 
telefonjuttatás címén és a havi telefonköltségüket minden hónapban fizetik.  A képviselő 
befizeti a 20 %-ot és a fölött az önkormányzat 10.000 Ft-ig, - mondtam valamit.  Az e fölötti 
részt a képviselő fizeti. Majd azt követően nyilatkozhatnak a képviselők, hogy kérik-e vagy 
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sem és írásban lemondnak a juttatásról. A dolgozókkal kapcsolatban egy határozatot kell 
hozni, hogy kijogosult, és azok nevét felsorolni benne.   
 
Radó Tibor polgármester – Nem muszáj bejönni az önkormányzat flottájába. Hogy kire 
lehet kiterjeszteni? – majd eldöntik. Bizonyos dolgozók benne voltak eddig is ebben a 
lehetőségben, csak a képviselők nem. A képviselő befizeti az önkormányzatnak a 20 %-ot, 
amit törvény szabályoz, és a különbözetről ellenszámlát állít ki az önkormányzat.   
 
Szabó Attila képviselő – Nem óhajtom igénybe venni a telefonhasználatra vonatkozó 
juttatást.  A közös hivatalnak a telefonszámláját ki fizeti? 
 
Tószegi Gyula képviselő – Két dolog lehetséges. Nem javaslom, hogy a képviselők 
behozzák a számlát és a szerint számoljanak el. A szolgáltatóknál van egy tulajdonos és 
van egy használó, aki a fizető.  Például meghatározhat az önkormányzat 4.500 Ft-ig 
limitet, de lehet korlátlan is, de be kell fizetni a különbözetet. A hivatal központjában van 
egy kártya, melyen keresztül megy ki a benti hívás szám nélkül. A három településen IP 
telefon van, lesz internet szolgáltatás is, míg Nagyér más szolgáltatót választott. 
Véleményem szerint kb. 800.000 Ft-ot kell beállítani a képviselőknek.    
 
Radó Tibor polgármester – Sajnos nem tudják a kollégák, hogy ki kereste őket, mert 
ismeretlen számként írja ki a telefon, ezért kell használni gyakran a mobilkészülékeiket.  A 
közös önkormányzat telefonhasználata szétválaszthatatlan. Minden önkormányzat a 
sajátját fizeti, függetlenül, hogy onnan ki helyi vagy közös önkormányzati ügyben 
telefonált.    
    
Dr. Sarkadi Péter jegyző – Akkor emeljék 1.200 e Ft-ra a keretet most és majd mind a két 
féle juttatásnál legközelebb megállapítják a limitet.  
 
Radványi Lajosné pénzügyi előadó – Akkor a 660.000  Ft + Áfás összeget kell megemelni.  
 
Radó Tibor polgármester - Nincs meg névszerint az, hogy kinek van telefonja, ezért 
javaslom, hogy a dolgozói névsor ismeretében a következő soros ülésen tárgyaljuk meg 
ezt a témát és a limit meghatározást. Akkor 5 képviselőnél 10.000 Ft lehetne a limit, a 
következő ülésre előkészítik a rendeletet, a költségvetésben pedig most a 800.000 Ft-ot 
hozzáteszik a szakfeladaton. Aki ezzel egyetért így kérem, szavazzunk. Köszönöm, 
egyhangú.  
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének  
3/2015. (II.10.) önkormányzati rendelete  

Pitvaros Község Önkormányzata 2015. évi költségveté séről 
 

(A költségvetés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

2. Egyebek  

- Óvoda zárva tartása 
 
Radó Tibor polgármester – Az óvoda vezetője kérte az óvoda zárva tartását 2015. július 
27-től augusztus 19-ig, mivel szükség van felújításra, padozatcserére. Az üzemi konyha 
zárva tart általában 2 hétre, ehhez igazodnak. Az ügyeleti rendszer megoldott, a társult 
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településeken lévő óvodákban fogadják a dolgozó szülők gyerekeit. Ha más részéről nincs 
hozzászólás, akkor, aki elfogadja a kérést, kérem, szavazzon. Egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Óvoda zárva tartása 

9/2015. (II.10.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jóváhagyja, hogy a Pitvaros 
Térségi Petőfi Sándor Napközi Otthonos Óvoda, és Egységes Óvoda- Bölcsőde 
Pitvarosi székhelyintézménye 2015. július 27-től augusztus 19-ig zárva tartson. 
A zárva tartás ideje alatt az ügyeletet a társulásban lévő többi óvoda látja el.   

Felelős: polgármester, intézményvezető 
Határidő: bentiek szerint 
Értesül: Intézményvezető 

 
- Tájékoztató a tet űveszélyr ől 
 
Radó Tibor polgármester – Elmondom, hogy a településen tetűjárvány van, de a védőnő 
sokat segít. Csak tájékoztatásul hoztam be, tudjatok róla, ha egy-két szülő jelzi, hogy nem 
engedték be a gyerekét az intézménybe. Fertőző gyereket ne vigyenek be! 
 
- Ingatlan vásárlási kedvezmény  
 
Radó Tibor polgármester – Ingatlan vásárlási kedvezmény bevezetésére gondoltam. 
Ingatlan vásárló esetében nem pénzbeni, hanem vagy az önkormányzat nevére kiállított 
számla ellenében fizetnék a földhivatali eljárási díjat, vagy az ügyvédi eljárási díjat 
vállalnánk át, ami kb. 1 %-a szokott lenni a vételárnak. Ezt, mint ösztönző erőnek 
képzelem az itt maradásra, ideköltözésre. Jelenleg 40 óvodás gyermekünk van, ha 60 
lenne már nem volna mínuszos az óvoda költségvetése. Ez egy jó irányvonal, dolgozzák-e 
ki? 
 
Makó Sándor képviselő - A lehetőséget meg kell adni az idetelepülőnek, illetve segíteni 
azokat a fiatalokat, akik nem mennek el. 
 
Léka János képviselő - Szerintem vessük el ezt a témát. Nem nagy összegről van szó, 6-
40.000 Ft közötti, és ki tudja, ki fog érte kopogtatni. Olyanok jöjjenek ide lakni, akikre lehet 
számolni.  
 
Radó Tibor polgármester – Meg lehet szabni a jövőre nézve azt is például, hogy legyen 
munkahelye, 40 év alatti, és házas legyen.  Akkor egyenlőre még gondolkodjunk rajta.  
 
- Mazsorettcsoport támogatása 
 
Radó Tibor polgármester – A Provita Segítő Szolgálat berkein belül működő 2 mazsorett 
csoportból a kicsiknek pom-pom vásárláshoz kellene 30.000 Ft, mivel azok elkoptak. 
Céltámogatásként kapnák a támogatást. 
 
Szabó Attila képviselő: Döntsünk róla, de én ezt a 200.000 Ft-os keretemből a 30.000 Ft-
ot. 
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Radó Tibor polgármester – Aki elfogadja Szabó Attila képviselő javaslatát, kérem, 
szavazzon. Egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Mazsorettcsoport támogatása 

10/2015. (II.10.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete tudomásul vette, hogy 
Szabó Attila a költségvetésben elkülönített képviselői keretéből 30.000 Ft-os 
támogatást nyújt a mazsorettcsoportnak pom-pom vásárlására. A 
képviselőtestület felkéri a polgármestert a kifizetés elrendelésére. 

Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal  
Értesül: Közös Hivatal pénzügy 

- Testvér-települési kapcsolat létesítése 
 
Radó Tibor polgármester – A plébános tervezetet készített a testvér-települési 
megállapodásra vonatkozóan. Kérdezem van-e szándék erre vonatkozóan?  Hivatalos 
aláírt megállapodással nem találkozott Gutával kapcsolatban. A falunapot is másképp kell 
szervezni emiatt. Ha akartok testvér-települési kapcsolatot, javaslom, Guta irányába 
menjünk. 
 
Tószegi Gyula képviselő - Maradjunk Gutával kapcsolatban, oda-vissza jó a kapcsolatuk. 
Innen Pitvarosról oda mentek ki Gutára és onnan jöttek ide az áttelepítéskor. Bár 
Diószegre is mentek innen, de ők Csorvásra járnak kapcsolatot ápolni. Jövőre 200 éves 
fennállását ünnepli Pitvaros, amikorra meg kellene hívni az elszármazottakat.  
 
- Fejlesztési elképzelések 
 
Radó Tibor polgármester – A miniszter úr kérésnek megfelelően, elkészítettem a település 
főbb fejlesztési elképzeléseit, melyhez hozzászólásokat kérek, és amit megküldtem 
mindenkinek elektronikusan. 5 pontban szerepelnek a prioritások, és az utolsó oldalon 
pedig összegeztem a szándékunkat, amit ugyan nem kértek, de szükségesnek tartottam 
leírni. Nézzük sorba. Édesítőszer gyártás mezőgazdasági hulladékból. Kutatásfejlesztési 
program együttműködésben a Szegedi Tudományegyetemmel. Előzetes egyeztetés és 
tervezés már történt az ügyben. Nullás glükémiás indexű terméket állíthatnánk elő és 
hosszú távon biztosíthatnánk a környék gazdasági fejlődését. Egészségközpont építése 
Pitvaros községben. Szennyvízkezelési programok megvalósítása egyedi szennyvíztisztító 
kislétesítmények alkalmazásával.  Közel 570 ingatlan és közintézmény szennyvízkezelése 
lenne megoldva tartósan és rendkívül költséghatékonyság is szerepet játszik a 
tervezésben. Projektünk célja, hogy egy épületbe integráljuk az összes egészségügyi és 
szociális ellátó intézményünk. Szakmai indokokon túl a költséghatékonyság is szerepet 
vállalt a tervezésben. A program része a megyei fejlesztési tervnek is. Fotovoltaikus 
energiatermelő park létesítése. Bizonyítottan környezetvédő hozzáállásunk újabb 
eszközeként tudnánk hosszú távon biztosítani a település bevételét egy ilyen rendszer 
segítségével. 
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Tószegi Gyula képviselő – A jövőben a projektek csak 60 %-os támogatottságúak 
lehetnek, tehát vigyázzunk,  és nem értek egyet a kutatás-fejlesztéssel. Inkább az utak 
állapotára kellene odafigyelni.  
 
Radó Tibor polgármester – 2 napelemes projektet megnyertünk, de ez nem jelenti, hogy a 
jövőben is nyerünk. A 2. pontnál igazad lehet Gyula, de az utakra egyéb forrásból is lehet 
pénzt szereznünk. A 3. pontnál a megyei területfejlesztésnél is pályázhatunk.  Megnéztem 
az elmúlt években a felújításokat, csak a piactérhez nem nyúltunk hozzá. Rossz az ovi és 
az ÖNO épülete, amire már 3 esetben pályáztunk, de elutasították, de előbb-utóbb kell, 
hogy nyerjenek ezek a pályázatok. A 4-es pontnál a szennyvízkezelés a fő irány, mert 
2019-ig kötelezhetnek a megvalósítására. A tervek ki vannak dolgozva, rendelkezünk 
tervvel és ennek fedezetére 570 millió Ft-ot tervezem, mely 1 millió Ft-ot jelent 
lakásonként. Két féle lehetőség van; vagy egyéni és ezt javasom, vagy gyűjtött, aminél kell 
szennyvíztelep. A 5. pontban a víztározó gazdasági hasznosítására gondoltam, ahol 
viszont a tulajdonviszonyokat kell rendezni. A védmű magántulajdonban, a föld a volt 
termelőszövetkezet nevén van bejegyezve a Földhivatalnál, míg a többi eszköz a 
Vízgazdálkodási Társulaté.  
 
Szabó Attila képviselő – A víztározó egyszer volt megtöltve az átadáskor, gyengék a falak, 
azóta sincs megtöltve vízzel.  
 
Radó Tibor polgármester – A víztározó észak-nyugati csücskében elszivárog a víz az 
altalajon át.  
 
Léka János képviselő – A visszafolyó vízzel volt a gond, de erre jó megoldás a 
szivattyúzás. 
 
Radó Tibor polgármester – Az egyes pontban leírt projekthez kell ipari víz is.  
 
Szabó Attila képviselő – Felolvasom Tószegi Gyula képviselőtársam által hozzám 
eljuttatott javaslatait a fejlesztési elképzelésekkel kapcsolatban. (Felolvassa.) 
 
Tószegi Gyula képviselő – Akkor ezt most elmondom élő szóban is. Az önkormányzatnak 
közfeladatot kell ellátni, nem gazdálkodást folytatni. Szeged sem folytat ilyet, más 
formában oldják meg. A szennyvizet tenném első helyre, és a település rendbe tételét. 
Meg kell nézni az utakat, járdákat, házakat, a gyógyszertár előtti parkolást, hogy milyen 
állapotok vannak most.  
 
Makó Sándor képviselő – Fejleszteni is kell új beruházással, amellett, hogy a meglévő 
épületeket is használatba lehet adni más célra. Választáskor ígéretet tettünk, hogy 
segítjük a vállalkozókat.  
 
Léka János képviselő – Az építkezésnél egy baj van, fenn is kell tartani majd az 
épületeket. A befolyt bérleti díjakhoz képest háromszor többe kerül az épületek felújítása.  
 
Radó Tibor polgármester – Vegyük példának a gyógyszertáros és az orvos esetét, 
hamarosan nyugdíjba mennek. Fel kell mutatni valamit a falu lakosságának, ezért kellene 
a centrum. Maradjon meg a megtartó erő. 
 
Tószegi Gyula képviselő – Nem az egészségügyi centrum ellen beszéltem, de sokba kerül 
annak megépítése, eladósodhat az önkormányzat. Mennyi ennek az önereje? 
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Emlékszetek? A közvilágítás korszerűsítés is 50 millió Ft-ot vitt el. A közintézmények 
állagmegóvására költeni kell, azonban a fejlesztések elviszik ennek fedezetét.   
 
Szabó Attila képviselő – Javaslom, helyszíni bejárás alkalmával nézzük meg a bérlakások 
állapotát közösen.    
 
Radó Tibor polgármester – Valóban az Arany János utcánál, a Petőfi térnél gond van és 
elég rossz a gyógyszertár előtti parkoló helyzete is, de míg nem készül el a 
belvízelvezetés, addig nem látom értelmét parkoló építésének.  Az Öregek napközi 
Otthonánál ajtócsere volt, a közfoglalkoztatottak sok esetben megcsináltak mindent. Az 
adóbevételből kisebb fejlesztésekre, állagmegóvásokra nem költöttünk. A lényeg, hogy a 
fejlesztésre nem kell önerő. 
 
Makó Sándor képviselő - Most van lehetőség pályázni, használjuk ki, hisz ígéretet is 
kaptak a kampány során. 
 
Radó Tibor polgármester – Hogy Tószegi képviselőtársam félelmét lágyítsam,  a 
kutatásfejlesztési egyetemi háttér nélkül nem lehet beadni pályázatot erre a területre. 
Megkerestem őket, tetszett az ötletünk.  
  
Tószegi Gyula képviselő – Hangsúlyozom, a prioritásokon változtatnék és kihagynám a 
földterületet. Az első a szennyvízberuházás legyen. Az egészségügyi központ fejlesztése 
kerülne a víztározó helyére és inkább komplex településközpont fejlesztését vegyük célba, 
mint járda, belvíz elvezetés, parkoló, templom, mely érintené az orvosi rendelő és a 
gyógyszertár előtti parkolót is. Ha a templomot is belevesszük ebbe, akkor viszont több 
pénzt kell rá kalkulálni.  
 
Anderkó Attila alpolgármester – A településre központot elkerülő út kellene.  
 
Radó Tibor polgármester – Volt tervünk, de már 5 éve, tavaly lejárt. Kitartok amellett és 
hiszek benne, hogy a kutatás-fejlesztés maradjon benne a fejlesztési elképzelésekben.  
 
Szabó Attila képviselő – Nem tudunk erről szinte semmit.  
 
Radó Tibor polgármester – Ez a cukor a napi kiskereskedelemben 2.000 Ft, amely nem 
szívódik fel a szervezetben, és növényi rostanyagokból, mezőgazdasági hulladékból, 
cellulózból lehet kinyerni. Melléktermék is keletkezik, melyet trágyaként is lehet használni. 
Plusz bevételi forrást jelentene az önkormányzatnak.   
   
Radó Tibor polgármester – Az elhangzottak alapján akkor állítsuk fel a sorrendet. Kérem, 
szavazzunk. Köszönöm, egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Településfejlesztési elképzelések 

11/2015. (II.10.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének főbb településfejlesztési 
elképzelései 2015-2019 közötti időszakban:  

1. Szennyvízkezelési programok megvalósítása egyedi szennyvíztisztító 
kislétesítmények alkalmazásával.       570.000.000 Ft 
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2. Településközpont komplex fejlesztése Pitvaroson.   290.000.000 Ft 

3. Édesítőszer gyártás mezőgazdasági hulladékból. Kutatásfejlesztési program 
együttműködésben a Szegedi Tudományegyetemmel.   430.000.000 Ft 

4. Egészségközpont építése Pitvaros Községben.   190.000.000 Ft 

5. Fotovoltaikus energiatermelő park létesítése.    220.000.000 Ft 

Felelős: polgármester 
Határidő: bentiek szerint 

 
(A főbb fejlesztési elképzelések a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)  
 
Radó Tibor polgármester – Tájékoztatlak benneteket, hogy közfoglalkoztatásban a 100 
főből jelenleg 3 üres álláshely van, mivel fegyelmivel kellett elbocsájtani a dolgozókat. 
Márciustól hagyományos közfoglalkoztatás lesz, mely ugyan nem 100 %-os 
támogatottságú, de érdemes kihasználni.  8 és 6 órás foglalkoztatás lehet, de nálunk a 8 
órás lefedett. A 6 órás foglalkoztatás 3-4 főt jelentene csupán, de ne hagyjuk veszni. 80-85 
%-os bértámogatottság van és közvetlen költség ennél a foglalkoztatási formánál. 
Figyeljünk csak a számokra, az eszközvásárlásból visszajön a különbözet, így alig marad 
az önkormányzatnak önrésze.    
 
Anderkó Attila alpolgármester – Mehet részemről így a foglalkoztatás.  
 
Léka János képviselő – A temető melletti külterületi földet az önkormányzat vegye vissza, 
ha nincs bevetve, az önkormányzat művelhetné azt. 
 
Radó Tibor polgármester – A belterületi földek vissza lettek véve a bérlőktől, illetve, 
másfélszerezték a bérleti díjakat, de  a külterületi földekről nem döntöttünk, de majd utána 
nézek. 
 

Radó Tibor polgármester – Ha nincs más javaslat, megköszönöm a részvételt és a 
nyilvános rendkívüli testületi ülést bezárom. 

Kmft. 
 

 

 Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester  jegyző 

 

 

 

 Szabó Attila Tóth Tibor 

 jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő 


